
Protokół nr  31/14 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego,  

które odbyło się w dniu 23 października 2014r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Marszałkowskiego w Kielcach 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.00 i trwało do godz.15.40. 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone zgodnie z listami 

obecności, stanowiącymi załączniki  nr 2 i 3.    

 

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Grigor Szaginian. 

Porządek posiedzenia:  

Komisja jednogłośnie przyjęła do realizacji porządek obrad w następującym brzmieniu:  

1. Przyjęcie protokołów kontroli: 

a) Zespołu Świętokrzyskich i Nadnidziańskich Parków Krajobrazowych w Kielcach 

w przedmiocie działalności statutowej oraz sytuacji finansowej jednostki, 

b) realizacji uchwał Sejmiku oraz uchwał Zarządu Województwa Świętokrzyskiego  podjętych 

w okresie od 1 października 2013r. do 30 września 2014r.   

2. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej w latach 2010-2014. 

3. Sprawy różne. 

Materiały do ww. punktów zostały przekazane radnym za pośrednictwem portalu: 

https://www.e-swietokrzyskie.pl/sejmik. w zakładce  Komisji Rewizyjnej. 

  

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad. 1a  
Przewodniczący Zespołu kontrolnego Wiesław Stępień  zapoznał radnych z ustaleniami 

zawartymi w Protokole kontroli przeprowadzonej w Zespole Świętokrzyskich 

i Nadnidziańskich Parków Krajobrazowych w Kielcach w przedmiocie działalności statutowej 

oraz sytuacji finansowej jednostki (załącznik nr 4 ). 

Poinformował, że w  toku czynności kontrolnych jednostka przedłożyła niezbędne materiały. Zespół 

kontrolny uznał za prawidłową realizację zadań przewidzianych w planie pracy oraz wysoko ocenił 

gospodarowanie środkami finansowymi. Na podkreślenie zasługuje fakt, że Zespół Parków podejmuje 

i kontynuuje prace dotyczące sporządzania i ustanawiania projektów planów ochrony parków 

krajobrazowych. Wynikiem ciągłości prac inwentaryzacyjnych jest uzyskanie cennych informacji na 

temat lokalizacji obiektów, ich charakterystyki oraz parametrów w zakresie wartości kulturowych, 

historycznych, etnograficznych, krajobrazowych, złóż surowców mineralnych, obiektów 

zagospodarowania turystycznego i szlaków turystycznych oraz zasługujących na ochronę tworów 

a także składników przyrody nieożywionej, co sprzyja zwiększającym się potrzebom społecznym 

w zakresie ich wykorzystania do celów edukacyjnych, turystycznych i rekreacyjnych.  
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Poinformował, że Zespół kontrolny wysoko  ocenił podjęcie działań przez jednostkę w celu 

pozyskania środków UE na realizację projektu ochrony cennych siedlisk przyrodniczych na Ponidziu, 

który stworzy warunki do zachowania i poprawy ich stanu oraz zaktywizuje lokalną społeczność 

w zakresie podniesienia świadomości ekologicznej, związanej z zagrożeniem i potrzebą ochrony 

najcenniejszych ekosystemów tego obszaru. Prowadzony przez jednostkę szeroki program edukacji 

ekologicznej był dostosowany do bieżących potrzeb szkół i placówek oświatowych oraz możliwości 

jednostki a podejmowana działalność wydawnicza sprzyja edukacji ekologicznej oraz popularyzuje 

region świętokrzyski. 

Przewodniczący Komisji – w związku z brakiem uwag do treści protokołu, zaproponował 

jego przyjęcie. 

Przy 5 głosach „za”  Komisja Rewizyjna przyjęła przedstawiony protokół kontroli   

Uchwała Komisji w tej sprawie stanowi załącznik nr 5. 

Pismo do Przewodniczącego Sejmiku przekazujące w załączeniu uchwałę Komisji Rewizyjnej 

przyjmującą protokół kontroli wraz z projektem uchwały Sejmiku w tej sprawie stanowią 

załączniki nr 6 i 7. 

  

Ad. 1b 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Jolanta Rybczyk – przedstawiła Protokół kontroli 

realizacji uchwał Sejmiku oraz uchwał Zarządu Województwa Świętokrzyskiego  podjętych 

w okresie od 1 października 2013r. do 30 września 2014r.   (załącznik nr 8 ). 

Poinformowała, że wynikiem prac zespołu było przyjęcie poniższych ustaleń: 

1. Informacje przekazane do prac Zespołu kontrolnego, zawierające tabelaryczny wykaz 

uchwał Sejmiku oraz uchwał Zarządu wraz z objaśnieniami sposobu ich realizacji,  

sporządzone zostały w sposób przejrzysty i wyczerpujący.  

2. Opisane czynności, zmierzające do wykonania zapisów uchwał, były na bieżąco 

monitorowane  przez  dyrektorów departamentów Urzędu Marszałkowskiego oraz 

dyrektorów wojewódzkich jednostek organizacyjnych, zgodnie z podziałem zadań 

i kompetencji.   

3. Bieżący nadzór nad realizacją uchwał prowadzony był w oparciu o okresowo 

przedkładane sprawozdania. Materiały te, jako element składowy informacji z działalności 

Zarządu Województwa w okresie pomiędzy sesjami,  przekazywane były do wiadomości 

i wykorzystania wszystkim radnym Sejmiku.    

4.  Analiza najliczniejszej grupy uchwał dot. zmian budżetu województwa i gospodarki 

finansowej wskazała, że ich podejmowanie było uzasadnione potrzebą dostosowania 

budżetu do zmieniających się uwarunkowań prawnych i faktycznych lub podyktowane 

potrzebą racjonalnego i celowego wydatkowania środków. Realizacja ww. uchwał  nie 

budzi zastrzeżeń. 
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5. Mając na uwadze powyższe okoliczności - przebieg realizacji uchwał Sejmiku oraz 

uchwał Zarządu Województwa podjętych w okresie od 1 października 2013 r. do  30 

 września 2014r.  - uznaje się w całości za prawidłowy.  

Przewodniczący Komisji – w związku z brakiem uwag do treści protokołu, zaproponował 

jego przyjęcie. 

Przy 5 głosach „za”  Komisja Rewizyjna przyjęła przedstawiony protokół kontroli   

Uchwała Komisji w tej sprawie stanowi załącznik nr 9. 

Pismo do Przewodniczącego Sejmiku przekazujące w załączeniu uchwałę Komisji Rewizyjnej 

przyjmującą protokół kontroli wraz z projektem uchwały Sejmiku w tej sprawie stanowią 

załączniki nr 10  i 11. 

Ad. 2. 
Przewodniczący Komisji –  przedstawił  „Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej 

w latach 2010-2014” (załącznik nr 12 do protokołu).  

Podziękował wszystkim członkom Komisji za współpracę w okresie mijającej kadencji. 

Podkreślił, że Komisja była bardzo aktywna, czego dowodem jest ilość przeprowadzonych 

kontroli – największa od czasu  powstania samorządu województwa.  

Komisja w jednomyślnym głosowaniu przyjęła przedstawione Sprawozdanie. 

 

Ad. 3. 
Spraw różnych nie zgłoszono.  

Na tym posiedzenie zostało zakończone. 

Protokół sporządziła:      Przewodniczący Komisji  

Marta Solińska-Pela 

               

 

             Grigor Szaginian 


